
NOVOLETNE BESEDE PREDSEDNIKOV KRAJEVNIH KONFERENC SOCIALISTIČNE ZVEZE
DELOVNEGA UUDSTVA V NAŠI OBČINI

Ljudje naj bi živeli bolje in
bili bolj zadovoljni

Leto ae Je obrnllo naokrog. Delamc obračun s starlm, snujemo načrte In sa
prlpravljamo na nove naloge. Med go illniml sllaml našlh vaakdanjlh dogajanj so
prav gotovo tudl krajevne konference soclallstfčne zveze. V njlh deluje vrata
zavzetlh aktlvlstov, kl za svoje požrtvovalno delo ne dobl/o nobenega plačlla,
razen sem ter tja skromno, največkrat le uatno Izrečeno prlznanje. Vellko odgo-
vornoat na tam področju nosljo predsednlkl krajevnlh kon/erenc aoclallstlčna
zveze, kl porabljo večjl del svojega prostega čaaa prav za volontarako delo
krajevnlh skupnostl. Proslll smo Jlh za nekaj mlall, ugotovltav In žalja ob prehodu
Iz atarega v novo leto.

Franjo Dobaja (KS Prule): V
zadnjih letih delovarya SZDL na
Prulah vidim nekaj pozitivnih
premikov, vendar jo bo treba še
naprej utijevati, da bo bolj razve-
jena in mobilizacijska. To pa bo-
mo lahko dosegli z združenimi
močmi vseh dejavnikov v KS.
Zato ob tej pnložnosti vabim kra-
jane KS Prule k še večjemu sode-
lovanju in jim želim srečno in
zdravo novo leto 1985.

Denis Žust (KS Stari Vodmat):
Želim, da bi bili krajani v prihod-

njem letu zadovoljni z rezultati
svojega in združenega dela in da
se jim ne bi več zmanjševali real-
ni osebni dohodki. V srednjero-
čni plan naj bi zapisali le tisto,
kar bomo lahko uresničili. Kar
zadeva našo krajevno skupnost
pa želim, da bi dokončno asfalti-
rali Jenkovo ulico in da bi začeli
resno razmišljati o prikJjučitvi
osmih blokov na centralno ogre-
vaiye. Krajanom želim veliko
osebnega zadovoljstva v družin-
skem krogu.

Dr. Mirko Kmet (KS Ajdovšči-
na): Krajani sami bodo ocenili,
koliko smo uspeli v letu 1984
vzpodbuditi delo vseh organov
krajevne skupnosti in se približa-
ti interesom krajanov. Želim pa,
da bi se v letu 1985 predvsem po-
globili humani medsebojni odno-
si med Ijudmi. Še bolj si bomo
prizadevali aktivirati delovanje
družbenopolitičnih organizacij in
društev, svet KS in skupščino

delegatov ter njihove organe.
Prek sindikalnih organizacij naj
bi še bolj povezali organizacije
združenega dela s krajevno skup-
nostjo in tako skupaj z našimi
krajani ustvarili bolj celovito KS.

Sergej Omladič (KS Trg osvo-
" boditve): Želim, da bi se v pri-

hodnjem letu vključilo čim več
krajanov v delo organov in orga-
nizacij naše krajevne skupnosti
in da se pri vsakdaiyem delu ne
bi srečevali vedno eni in isti.
Srečevali pa naj bi se pri kon-

kretnih akcijah, ne na sestankih.
Vsem krajanom naše KS pa že-
lim veliko uspeha in osebne
sreče v letu, ki prihaja.

Viktor Pirnat (KS Nove Polja-
ne): Naša krajevna skupnost ima
zelo malo prebivalcev. Eden od
razlogov za delitev od KS Polja-
ne je bila tudi predvidena grad-
nja nove soseske. S tem bi se šte-
vilo prebivalcev znatno povečalo
in tudi družbenopolitična aktiv-
nost bi bila večja. Želim, da bi
začeli graditi to sosesko čimprej.
Razen tega naj bi v prihodnjem
letu končno našli način in sred-
stva za delovanje vseh oblik kra-
jevne samouprave, s čimer naj bi
imeli tudi delavci, ki so tu zapo-
sleni, večji občutek socialne var-
nosti. Našli naj bi tudi možnost
za gradnjo otroškega igrišča. Po-
sebej pa želim, da življenjska ra-
ven v prihodnjem letu ne bi upa-
dala in da bi bil v svetu zagotov-
Ijen trden in trajen mir.

Polde Blatnik (KS Kolodvor):
Vsa naša prizadevanja naj bi v
prihodnjem letu obrodila nekaj
sadov, tako da bi ljudje živeli
bolje in bi bili bolj zadovoljni.
Krajevna skupnost naj bi si pri-
dobila več vpliva med krajani, ki
naj bi jo imeli »bolj za svojo« in
bi raje sodelovali pri njenem de-
lu. Želim, da bi se v delovanje
KS vključilo več mladih in da
HJene naloge ne bi slonele več le
na starejših krajanih. Družbeno-
politične organizacije naj bi ure-

sničile cilje, ki so si jih zastavile.
Imeli bomo pač le tisto, kar bmc
sami ustvarili.

Hilda Heraog (KS Poljane): V
dneh, ko delamo obračun dela o
iztekajočem se letu in si želimo
večjih uspehov v prihajajočem
letu, se zavedamo, da nosimo s
seboj dediščino trenutka, ki ga
živimo: nerazsodnost v odnosih
med blokoma, negotovost za
splošni mir, še vedno čakajoči
milijoni lačnih, doma pa še nič
kaj rožnate gospodarske razmere.
Optimizem ob vstopu v novo leto
pa zbuja spoznanje, da dobiva
naše življeiye novo dimenzijo;
vse bolj živa je zahteva po odgo-
vornosti pri delu in doslednem
izpolnjevanju samoupravno spre-
jetih odločitev, kakor tudi spoz-
nanje, da se je treba opreti na
lastne moči. Prav ta zavest je po-
rok, da_ bomo vnovič zmagali
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Člani krajevne konference SZDL
Poljane in člani vseh organov KS
želijo vsem krajanom, da z zaupa-
njem, samozavestjo in optimi-
zmom pričakamo novo - 1985.
leto!

Jože Balob (KS Tabor): Vsem
krajanom želim mimo, zdravo in
srečno leto 1985. Kot predsednik
KK SZDL pa si želim, da bi se
čim večje število naših krajanov,
posebno mladih, aktivno vključi-
lo v delovanje krajevne samo-
uprave. Pred nami je mnogo dela
in zastavljenih ciljev, predvsem
ureditev spominskega parka in
otroškega igrišča W Z Ane Zi-
heriove na Rozmanovi ulici, ure-
ditev in uspešnejši razvoj hišne
samouprave, množična izvedba
»majskih srečanj« in tesnejše so-
delovanje in povezovanje krajev-
nih skupnosti v naši občini.

Dr. Marko Polič (KS Gra-
dišče): Novoletne želje, podane
tako nasploh, so žal preeej jalova

..zadeva, ki nikomur nič ne prine-
se, razen občutka, da je opravlje-
na neka formalnost. Vendar je ta-
ko, da si pač ne moremo vsi sti-

sniti roke, kot je to v navadi med
tovariši in tistimi, ki so si blizu in
kar velja za obljubo, da smo drug
za drugega odgovorni, da bomo
še kaj skupaj naredili. V vsakda-
njem življenju in delu pa je veli-
ko prostora za tovarištvo, odgo-
vornost in tudi pogum, da se za-
vzemaš za pravično stvar. Iri
morda ni preveč želja, da bi bilo
tega veliko več, da bi se bolj zgle-
dovali po tistih dneh, ko je bilo
še izredno težko biti pravi
človek.

Boris Traunšek (KS Ledina):
V prihodnjem letu naj bi postala
splošna in konkretna informira-

nost osnovna oblika funkcije de-
legatskega samoupravljanja v
vseh sredinah. Konkretno in do-
sledno preverjeno odgovornost
naj bi postavili na prvo mesto.
Hišno samoupravo naj bi podpr-
li z materialnimi možnostmi za
gospodaijenje s stanovanji. Do-
končno naj bi zagotovili, da bodo
strokovne službe pripravljale
bolj življeiysko in bolj razumljivo
delegatsko gradivo. Ob prakti-
čnem in konkretnem reševanju
tekoče problematike bodo zavze-
male vidno mesto priprave na
volitve 1986.

Roža Šilc (KS Josip Prašni-

kar): Ena od osrednjih nalog v le-
tu 1984 je bolj intenzivno delova-
nje na socialnem področju, krepi-
tvi medsebojnih odnosov, zago-
tavljanju socialne varnosti mla-
dim družinam, kakor tudi starej-
šim občanom. Zadovoljive rezul-
tate pričakujemo tudi pri reševa-
ryu najbolj občutljivih vprašanj
kadrovske problematike. Obe-
nem želim, da bi razrešili pereče
probleme na področju urejanja
prostora in varovanja okolja, ko-
munalnem področju, odprave
stanovanj 6. in 7. kategorije, pre-
nove slabo vzdrževanih stavb in
pročelij. Uresničili naj bi se pred-

logi in želje krajanov, ki se pre-
našajo iz leta v leto. Krajanom že-
lim mnogo osebnega zado-
voUstva tako v zasebnem živ^e-
nju kot v delovnem okolju.
Našim najmlajšim pa obilo
zdravja. Delovnim organizacijam
na našem območju naj veljajo že-
lje za uspešno poslovanje, želimo
pa, da bi tudi tesneje in še bolj
učinkovito sodelovale z našo KS.

Andrej Baloh (KS Stara Ljub-
ljana): Krajevna skupnost Stara
Ljubljana, staro mestno jedro,
kot ga največkrat vsi imenujemo,
pa mnogokrat nanj žal tudi po-
zabljamo, doživlja ob koncu leta
marsikatere novosti in izboljšave.
Kopica problemov pa še ostaja
pred nami. Stvar vseh nas, kraja-
nov, aktivistov in drugih napre-
dnih ljudi pa je, da si z močjo
argumentov phdobimo taka sta-
lišča, ki bodo v novem letu pri-
spevala k nadaljnjemu reševanju
odprtih vprašanj ter s tem prispe-
vala svoj delež k razvoju tako
naše KS kot tudi naše samo-
upravne socialistične družbe.
Vsem krajanom želim veliko
sreče in osebnega zadovofostva v
novem letu 1985.


